
Zápis z jednání Finančního výboru (FY) ZMČ Brno -  Líšeň

Datum konání:
Místo konání: 
Přítomen/přítomna:

Omluven/omluvena: 
Nepři tom en/nepří tomna: 
Hosté:

22.8.2022 18.00 hod.
ÚMČ Bmo - Líšeň
L. Axmannová, Z. Matyáš, B.Kubinková, Z.Stejskal, J.Talpa, 
J.Belcredi Knauer, J. Drbal 
T.Hložánek, M.Sadílek

p.starosta Mgr. B. Štefan + 2 místostarostové ing. I. Kremitovská,
JUDr. M. Příborský, za ORF ing.L.Stehlík, p.Hakl

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné, omluvil nepřítomné a konstatoval, že 
výbor je usnášeníschopný. Otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání -  nebylo 
připomínek či návrhů.

• Zahájení, schválení programu, volba ověřovatele
• Informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno-Líšeň k 30. 6. 2022
• Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MČ Brno-Líšeň na období 2024 - 2028
• Žádost SK Líšeň o změnu Smlouvy o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno- 

Líšeň (z příloh je položkový rozpočet stavby - Orlovna A kvůli rozsahu zaslán v 
samostatném e-mailu)

• Žádost TJ Sokol Brno-Líšeň o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 
rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2022

• Rozpočtová opatření č. 11 -12/2022
• Různé

usnesení: FV schvaluje následující program jednání:

hlasováno: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

Volba ověřovatele -  J. Drbal navrhl p. Ing. J. Belcredi Knauera, který s návrhem souhlasí -  
nebyl další návrh.

usnesení: FV volí p. ing. J. Belcredi Knauera za ověřovatele zápisu

hlasováno: 5 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

2) Informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno-Líšeň k 30. 6. 2022

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi: nikdo neměl dotazy

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí
informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno -  Líšeň k 30.6.2022 dle příloh



hlasováno: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

3) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MČ Brno-Líšeň na období 2024 -  2028 dle 
přílohy

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:

J.Talpa -  dotaz ke kapitálovým příjmům a výdajům - zástupci ORF vysvětlili, že vycházeli 
z informací, které jsou v tuto chvíli známé. Dále klade dotaz, zda takto předložený návrh 
nebude impulzem pro SMB neposkytnout kapitálové zdroje -  ing. Stehlík -  SMB takto 
nepostupuje. Dále dotaz, zda známe předpoklad dopadů inflace k 31.12.2022, zejména v oblasti 
energií? Zástupci ORF -  dané by se mělo promítnout do návrhu R2023, ing.Kremitovská -  ve 
školách je situace různá, relevantní informace za všechny školy v tuto chvíli nejsou.

V průběhu bodu příchod ing. Z.Stejskala.

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
schválit

střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno -  Líšeň na období 2024 -  2028 dle přílohy

hlasováno: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

v v
4) Žádost SK Líšeň o změnu Smlouvy o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MC Brno-TT fV VLišen

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:

J.Drbal -  vyjadřuje překvapení nad daným materiálem, připomíná, že byl předmětem jednání 
na předminulém ZMČ, tam byly připomínky ve smyslu že je zvláštní, že nová žádost o dotaci 
obsahuje stejnou výši předpokládaných nákladů a bylo garantováno, že je to tak správně a nyní 
se deklaruje požadavek na krytí vícenákladů a víceprací s ohledem na cenové nárůsty, dále byla 
zpochybňována pravdivost údajů co se týká očekávaných zdrojů, kdy byla podána informace, 
že se žádá SMB o finance na kofinancování, žádá také předložit podepsanou smlouvu z obou 
stran na dodavatele smlouvy. Daný způsob předkládání a projednávání materiálu považuje za 
sebe za nepřijatelný, informace v žádostech resp. projektech musí být pravdivé.

Ing. Stehlík -  sděluje, že na RMČ došlo k úpravě znění dodatku č. 1 v tom směru, že se bude 
jednat o vícenáklady a ne vícepráce -  potvrzuje i p.starosta a nechává upravenou verzi rozdat 
členům FV

J.Talpa -  pozastavuje se nad tím, proč nejde cca 8 mil z MČ na kofinancování

p.starosta -  sděluje, že finance jdou na opravu zanedbané budovy, vývoj cen je evidentní, 
zároveň přiznává, že na předminulém zastupitelstvu bylo řečeno, že nedojde k navýšení cen

B.Kubinková -  o jaké náklady, které nejsou hrazeny z projektu, se jedná? -  p.starosta: projekt. 
Vícenáklady za navýšení cen mohou být až těch cca 8mil.Kč? p.starosta: ano



J.Knauer -  zaslaný položkový rozpočet nejsme schopni v tak krátkém čase zanalyzovat.

J.Drbal -  jak dlouho byl dodavatel vázán předloženou cenovou nabídkou?

Z.Stejskal -  rekapituluje předloženou žádost, aby se ubezpečil, že ji vnímá správně a pak 
konstatuje, že důvodová zpráva tomu úplně neodpovídá, není jednoznačně uvedeno, že se má 
jednat o krytí vícenákladů.

pí 1. místostarostka -  rekapituluje minulost předpokládaných nákladů

J.Talpa -  zpochybňuje údaje uvedené ing. Kremitovskou -  ta odkazuje na příslušný zápis z KV, 
kdy je zřejmé, že nikdy jsme nežádali o 40 mil. Kč, J.Talpa připouští, že písemně ne, že to bylo 
řečeno při ústních jednáních.

p.starosta -  připomíná, že se jedná o naši budovu a my ji musíme opravit, dotační tituly se liší 
např. v udržitelnosti -  ten stávající nemá podmínku udržitelnosti, všechny projekty vykazují 
určitý stupeň rizikovosti

J.Drbal -  zároveň je tu povinnost zastupitelů jednat s péčí řádného hospodáře a domnívá se, že 
není nezbytné tento materiál projednat ve Čt, lze doložit další požadované informace, vyčkat 
rozhodnutí ZMB 6.9.2022 co se týká kofinancování

Z.Stejskal -  kdo rozhoduje o podobě vybavení apod. -  MČ či SK. Ing.Kremitovská -  daný 
objekt je zkolaudován jako tělocvična s příslušenstvím, uvádí příklad investiční akce školy 

J.Drbal -  předkládá návrh usnesení:

usnesení:
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň stažení materiálu Žádost SK 
Líšeň o změnu Smlouvy o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno-Líšeň

hlasováno: 2 pro, 1 proti, 5 zdržel se usnesení nebylo přijato

usnesení:
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
souhlasit se změnou Smlouvy o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno -  Líšeňv
schválit Dodatek c. 1 ke Smlouvě o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MC Brno -
Líšeň...(viz materiál ZMČ)
pověřit p. starostu podpisem Dodatku ě. 1

hlasováno: 2 pro, 3 proti, 2 zdržel se usnesení nebylo přijato

v
5)Zádost TJ Sokol Brno-Líšeň o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 
rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2022

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi: nikdo neměl dotazy

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň



souhlasit se změnou struktury účelu neinvestiční dotace...(viz materiál ZMČ)v
schválit Dodatek č. 1 Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu MC Brno -  Líšeň 
pověřit p. starostu podpisem Dodatku č. 1

hlasováno: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

6) Rozpočtové opatření č. 11 -12/2022

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:

J.Kauer -  dotaz k soše před ZUŠ Trnková -  objasnil p.místostarosta JUDr.Příborský, autorkou 
je pí Netiková, bude umístěna na ploše stávajícího provizorního parkoviště

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí
rozpočtové opatření č.l 1/2022, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje 
o 392.735 Kč dle přílohy
rozpočtové opatření č.12/2022, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle přílohy

hlasováno: 6 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

7) Různé

J. Talpa -  znovu apeluje na zřízení investiční komise -  praxe ukazuje, jak je potřebná 

Z. Stejskal — poděkoval za trpělivost a spolupráci ve vazbě na svou osobu

J.Drbal -  poděkoval všem členům za konstruktivní věcnou spolupráci za celé volební období

zapsal: J. Drbal ověřil: J. Belcredi Knauer


